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 Zapisnik  11. sjednica Gradskog vijeća Grada 
Crikvenice održane dana 28. srpnja 2022. 

 u 19,00 sati 
    
 
 
NAZOČNI VIJEĆNICI: 
 
ZDRAVKO PERNAR  
KARLA KNEŽEVIĆ  
DALIBOR LATIN  
GRACIAN ČOP  
DAMIR LJUBANOVIĆ  
MARIO KRUŽIĆ  
IGOR IVANČIĆ  
IVA KARLIĆ   
BORIS BORAS  
IVAN SMOJVER  
SONJA POLONIJO  
VEDRAN ANTIĆ 
 
SJEDNICI NIJE NAZOČNA: 
 
BRANKO KLEKOVIĆ 
IVAN ANTIĆ 
 
OSTALI NAZOČNI: 
 
Zamjenica gradonačelnika Ivona Matošić Gašparović, pročelnica Upravnog odjela za 
društvene djelatnosti i lokalnu samoupravu Jasminka Citković, pročelnik Upravnog 
odjela za komunalni sustav i zaštitu okoliša Mario Zubčić, voditeljica Odsjeka za 
gospodarstvo, turizam i projekte Snježana Sikirić, , direktor VIO Žrnovnica Crikvenica 
Vinodol d. o. o. Igor Uremović , Franko Gržetić direktor EKO Murvice, zapovjednik JVP 
Grada Crikvenice Robert Hrelja, viša stručna suradnica za opće i kadrovske poslove 
Sara Kolak Štula, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav i zaštitu okoliša Marinela 
Krešić Ljubanović,, voditelj Odsjeka za upravljanje imovinom Silvio Ratković, 
ravnateljica Muzeja Grada Crikvenice Silvija Huljina, , direktorica TZ Grada Crikvenice 
Marijana Biondić, ravnateljica Dječjeg vrtića RADOST Crikvenica Martina Magaš, 
ravnateljica Ustanove u kulturi dr. Ivan Kostrenčić  Andrea Car Avdagić, ravnateljica 
Centra za pružanje usluga u zajednici Grada Crikvenice Edita Kalanj. 
 
 
Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je aktualni sat 11. sjednice Gradskog vijeća. 
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Aktualni sat 
 
Sonja Polonijo zahvalila je na odgovoru na  pitanje vezano za Lagur s naglasom da 
je malo neobičan odgovor obzirom na postavljeno pitanje a da Lagur ostaje dužan 
odgovore koje je postavila na  pretprošloj sjednici. 
Postavlja pitanje kakvo je stanje s našom vodoopskrbom obzirom na redukciju vode 
na nekim područjima. Vezano za to postavlja pitanje čišćenja i stavljanja u funkciju 
šterni (Selce i Dramalj) koji imaju veliki kapacitet i ne bi bilo loše pripremiti ih za neka 
krizna razdoblja. Nadalje pita što je sa dodjelom sredstava udrugama po natječaju VIO 
Žrnovnice koji je završio u travnju a povratna se informacija ne zna. Postavlja pitanje 
tko je dobio koncesijska odobrenja na gradskoj plaži. Obzirom da su plaže prljave što 
se vidi i po portalima i primjedbama građana pita što se je poduzelo prema 
koncesionarima koji su dužni iste održavati. Da li postoji mogućnost oduzimanja 
koncesija za neposluh. Četvrto pitanje odnosi se na uklanjanje plažnih rekvizita koji su 
izloženi za prodaju duž šetnice Polača u Selcu. U saznanjima je da je danas bila akcija 
komunalnih redara. Također postavlja pitanje da li su se slične kontrole izvršile u 
Crikvenici. Direktor VIO  Igor Uremović odgovara da po pitanju vodoopskrbe na našem 
području nema problema. Još pred pet godina izvršena su dodatna bušenja kojima se 
je osigurala voda iz Gackog sliva a što bi bilo potrebno u ovako lošoj hidrološkoj godini. 
Donacije za udruge potpisane su danas i sredstva će ići prema udrugama. 
Za šterne će se dati pisani odgovor. 
Zamjenica gradonačelnika Ivona Matošić Gašparović odgovara da će se pisanim 
putem dati spisak koncesionara na gradskoj plaži. Kada se radi o čišćenju nismo 
zadovaljni ali je Gradsko vijeće iznimno kasno imenovalo Vijeće za koncesije, a 
koncesijska odobrenja kasno su dodijeljena zahvaljujući postupcima Županije. To ne 
opravdava postupke koncesionara koji se ne pridržavaju odredbi ugovora prema 
kojima trebaju držati čistoću koncesijskog područja. Na isto su upozoreni, te je posao 
čišćenja obavila EKO Murvica i dostavila račune koncesionarima koji su poprilično 
veliki, te na taj način možemo smatrati da su to kazne. Reakcija predsjednice Gradskog 
vjeća je da Gradsko vijeće ne snosi nikakvu odgovornost jer je u dva navrata 
pokušavalo postići dogovor. Pročelnik Mario Zubčić odgovora da su danas komunalni 
redari proveli akciju na području mjesta Selce i nada se da se  ubuduće neće ponoviti 
situacija kakva je bila u Selcima, jer su svi upozoreni i naplaćene su kazne. U Crikvenici 
na suvenir tržnici  također je izvršena kontrola i nisu nađene nepravilnosti. 
 
Zdravko Pernar postavlja pitanje kakva je situacija po pitanju vatrogastva na našem 
području. Zapovjednik JVP Igor Hrelja da se stanje u vatrogastvu na području Grada 
Crikvenice nije promijenilo a iz razloga što je po posljednjem popisu broj stanovnika u 
našem Gradu manji pa ne postoji potencijalna veća opasnost od požara, sa ocjenom 
veće opasnosti od požara povećava se i opremljenost JVP. Po stručnim pokazateljima 
na našem području postoji dovoljan broj gasitelja jer uz profesionalnu vatrogasnu 
jedinicu imamo opremljenih 40 gasitelja u Dobrovoljnom vatrogasnom društvu. Postoje 
i susjedna vatrogasna društva tako da u pola sata možemo imati do 70 gasitelja na 
terenu. Također smo i tehnički opremljeni i imamo dovoljan broj vozila za gašenje. 
 
Igor Ivančić postavlja pitanje što je sa objektom na Petaku koji narušava vizuru 
Crikvenice i još se nije ništa poduzelo. Gradonačelnik je obećao da se takva izgradnja 
neće ponoviti, međutim sada nam je u centru grada izrastao butik hotel. Zamjenica 
gradonačelnika odgovara da je ovo u nadležnosti građevinske inspekcije a da dozvolu 
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za butik hotel daju konzervatori a ne Grad. Ivančić odgovara da konzervatori nisu dali 
odobrenje za dva kata više. 
 
Ivan Smojver upoznaje nazočne sa problemom kretanja invalida u kolicima po stazi 
valova u Jadranovu jer se na istoj nalazi rampa. Nadalje postavlja pitanje gdje se nalazi 
violina koja se pod brojem Z848 vodi  kao kulturno dobro. Pročelnik Mario Zubčić 
naglašava da mu je poznato stanje na cesti valova međutim nitko nije postavio takav 
upit do sada. Služba će odraditi sve kako ne bi bilo zapreke za invalide. Ravnateljica 
Muzeja Silvija Huljina naglasila je da je pitanje gdje je violina poznato jer je upit 
zatražilo Ministarstvo kulture kada je napravilo reviziju kulturnih dobara, i uputilo nam 
je upit, međutim nije nam poznato gdje je violina. 
 
Iva Karlić postavlja pitanje što je sa ugostiteljskim terasama u Selcima. U saznanju 
smo da se sanira parket u Gradskoj sportskoj dvorani, pa postavlja pitanje da li će se 
sanirati i u maloj dvorani koja služi stolnoteniskom klubu kao i klubovima borilačkih 
vještina. Voditeljica Odsjeka Marinela Krešić Ljubanović odgovara da su komunalni 
redari redovito u obilasku ugostiteljskih terasa, te se poduzimaju sve mjere kako bi se 
koncesionare dovelo u red. Tko koristi površinu izvan plana donose se rješenja o 
uklanjanju terase. Direktor EKO Murvice Franko Gržetić odgovara da će provjeriti da li 
je u zamjenu parketa uključena i mala dvorana i da će se nastojati i taj dio promjeniti. 
 
Predsjednica Gradskog vijeća Vesna Car Samsa postavlja pitanje kada će doći na 
red trg u Dramlju, nadalje zašto je smijenjen član uprave VIO Žrnovnica i kako će 
nadalje Crikvenica zaštititi svoje interese u VIO Žrnovnica. Zamjenica gradonačelnika 
odgovara da se razmišlja o lokaciji u Dramlju koja bi bila okupljalište građana i da 
postoje solucije kao Pazdehova ili prostor pred crkvom. Svakako će se isto odrediti 
zajedno sa Mjesnim odborom koji će dati inicijativu. Predsjednica je zatražila pisani 
odgovor. Direktor VIO Žrnovnica odgovara da je donijet novi Zakon o javnim uslugama 
i da se svi interni akti poduzeća moraju uskladiti sa zakonom pa tako je i ovo jedno od 
usklađenja. Interesi Grada Crikvenice moraju se štititi kroz Skupštinu. Kolega je 
razriješen funkcije 12. srpnja 2022. i sada obavlja poslove na novom  radnom mjestu 
u okviru poduzeća. Zamjenica gradonačelnika nadovezuje se na odgovor navodeći da 
smo zajednički stvorili jaku firmu i prije nego nas je zakon prisilio na to. Interesi Grada 
Crikvenice su zaštićeni. Niti jedna odluka ne može se donijeti ukoliko naša lokalna 
jedinica nije suglasna. 
 
Mario Kružić nije zadovoljan dobivenim odgovorima sa prošle sjednice jer ponavlja 
pitao je koliko je kazni za kršenje odluke o građevinskim radovima napisalo komunalno 
redarstvo. Odgovoreno je da su komunalni redari zabilježili 10 prekršaja za kojih nije 
bilo izricanja kazni. Činjenica je da su se do polovice srpnja izvodili razni zemljani 
radovi i rekonstrukcije. U drugom odgovoru nije mu jasno kakvo cjeloživotno 
obrazovanje se može steći u Staroj školi, gdje se navodi da je održano i 50 edukacija 
pa moli obzirom na odgovor da se nadalje odgovori na pitanje koja se sprema može 
steći i u kojoj poslovnoj  školi u zgradi stare škole.  Postavlja nova četiri  pitanja i to: 
zašto se je odustalo od uređenja Doma prosvjete u Selcu kada su dobivena europska 
sredstva,  Što se događa sa NK Crikvenicom, zašto je razriješen Veselko Mutavgjić 
član Uprave VIO ŽCV te što se je utvrdilo izvršenim upravnim nadzorom Ministarstva 
nad poslovnim objektima plaže u Crikvenici. Zamjenica gradonačelnika odgovara da 
se od Doma prosvjete u Selcu nije odustalo ali da je nelogično da se nabavlja oprema 
za dom kada nije prošao natječaj za obnovu i rekonstrukciju. Pripremili smo energetski 
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projekt koji će ići na prvi raspisani natječaj. Pitanje za stanje u NK Crikvenici mora se 
postaviti Upravi kluba. Zamjenica odgovara  da razloge smjene Veselka Mutavgjića ne 
zna i da će se na pitanje odgovoriti pisanim putem. Sa inspekcijskim nadzorom je Grad 
upoznat i predani su inspekciji dokumenti koji su traženi. Mario Kružić nezadovoljan je 
odgovorima napominjući da se Dom prosvjete u Selcu vuče kroz razne projekte već 
duži niz godina – od prošlog mandata. Stalno čekamo slijedeći natječaj, ako ne 
možemo proći na tim natječajima osigurajmo sredstva kroz proračun. Kada se tiče rada 
NK  Crikvenice, Upravni odjel za društvene djelatnosti inače prati rad klubova pa je i 
upoznat sa situacijom. Klub koji je dvije natjecateljske godine osvojio prvo mjesto treba 
značajniji angažman od strane lokalne uprave i legitimno je znati što se događa  u 
klubu koji  ima tradiciju 100 godina. 
 
Nakon aktualnog sata Sara Kolak Štula izvršila je prozivku a predsjednica je utvrdila 
da je sjednici nazočno 13 vijećnika. 
Predsjednica je predložila dnevni red sjednice koji je jednoglasno prihvaćen. 

 

D n e v n i   r e d  
 

1. Verifikacija Zapisnika 10. sjednice Gradskog vijeća, 
2. Izvješće o provedbi Strategije razvitka Grada Crikvenice do 30. lipnja 2022. 
3. Davanje prethodne suglasnosti na izmjene i dopune Statuta Dječjeg vrtića „Radost“ 

Crikvenica  
4. Prijedlog odluke o dodjeli priznanja Grada Crikvenice za 2022. godinu – Referat 

Komisije za dodjelu priznanja  
 

TOČKA 1. Verifikacija Zapisnika sa 10. sjednice Gradskog vijeća 
 
Vijećnici su sa 
12 glasova ZA 
0 glasova PROTIV 
0 SUZDRŽANIH glasova 
donijeli 

Z a k l j u č a k 
Verificira se Zapisnik sa 10. sjednice Gradskog vijeća Grada Crikvenice. 
 

TOČKA 2. Izvješće o provedbi Strategije razvitka Grada Crikvenice 
do 30. lipnja 2022. 
 
Obrazloženje po točki dnevnog reda dala je voditeljica odsjeka za gospodarstvo, 
turizam i projekte Snježana  Sikirić. 
U raspravi su sudjelovali Ivan Smojver i Sonja Polonijo. 
Nakon rasprave prišlo se je glasovanju. Predsjednica Gradskog vijeća utvrdila je da 
izvješće nije prihvaćeno jer je 5 vijećnika glasovalo ZA dok ih je 8 bilo suzdržano. 
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TOČKA 3. Davanje prethodne suglasnosti na izmjene i dopune 
Statuta Dječjeg vrtića „Radost“ Crikvenica  
 
Obrazloženje po točki dnevnog reda dala je pročelnica Upravnog odjela za društvene 
djelatnosti i lokalnu samoupravu Jasminka Citković. 
U raspravi je sudjelovao Ivan Smojver. 
 
Vijećnici su sa 
13 glasova ZA 
0 glasova PROTIV 
0 glasova SUZDRŽANIH 
donijeli slijedeći 
 
Z a k l j u č a k 

1. Daje se prethodna suglasnost na Prijedlog izmjena i dopuna Statuta Dječjeg 
vrtića RADOST KLASA:601-02/22-01/08, URBROJ: 2107-1-9/02-22-1 od 5. 
srpnja 2022.g. 

2. Ovaj Zaključak objavit će se u „Službenim novinama Grada Crikvenice“.  
 

TOČKA 4. Prijedlog odluke o dodjeli priznanja Grada Crikvenice za 
2022. godinu – Referat Komisije za dodjelu priznanja  
 
Predsjednica Gradskog vijeća obrazložila je da će se o prijedlozima za nagradu grada 
odlučivati tajnim glasovanjem. 
Obrazloženje o prijedlogu za dodjelu nagrada Grada dao je predsjednik Komisije za 
dodjelu priznanja Gracian Čop. 
U raspravi su sudjelovali Karla Knežević, Sonja Polonijo, Ivan Smojver, Damir 
Ljubanović, Mario Kružić, Gracian Čop i predsjednica Gradskog vijeća. 
Prišlo se je tajnom glasovanju i podjeli glasačkih listića. 
 
Nakon glasovanja predsjednica je objavila rezultate tajnog glasovanja  kako slijedi: 
 
       Za NAGRADU GRADA CRIKVENICE ZA 2022. godinu 
 
Robert Bashota – iz područja uprave, gospodarstva i zaštite okoliša  - 13 glasova 
Muzej Grada Crikvenice – iz područja znanosti, kulture, odgoja i obrazovanja – 13 
glasova 
Aktiv dobrovoljnih davatelja krvi Gradskog društva Crvenog križa Crikvenica - iz 
područja zdravstva, socijalne skrbi i humanitarne djelatnosti – 13 glasova 
Marin Milićević– iz područja sporta i tehničke kulture – 13 glasova 
 
 Za NAGRADU GRADA CRIKVENICE ZA ŽIVOTNO DJELO glasove su dobili 
kako slijedi: 
 
Slavko Matejčić – 5 ZA , 8 SUZDRŽANIH 
Marijan Mavrić -  9 ZA , 4 SUZDRŽANA 
Kuzman Dokoza – 8 ZA, 5 SUZDRŽANIH 
Janko Herak (posthumno) – 6 ZA, 5 SUZDRŽANIH , 2 PROTIV 
Marko Prpić – 6 ZA, 3 SUZDRŽANA, 4 PROTIV 
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Zdenko Ivančić (posthumno) – 10 ZA, 2 SUZDRŽANA, 1 PROTIV 
 
 
Nakon objavljivanja rezultata glasovanja predsjednica Gradskog vijeća objavila je da 
nagrade grada dobivaju : 
Za životna djela koja su ostvarili tijekom radnog i životnog vijeka u svekolikom radu u 
društvenom životu Grada Crikvenice te izuzetnom i osobito vrijednom doprinosu 
razvoju i ugledu Grada Crikvenice Nagrada  za životno djelo dodjeljuje se: 
 
MARIJANU  MAVRIĆU 
KUZMANU DOKOZI 
ZDENKU IVANČIĆU (posthumno) 
 
Nagrada Grada Crikvenice za životno djelo sastoji se od povelje, novčane nagrade i 
ukrasne zlatne igle – broša sa reljefom grba Grada Crikvenice.  
Visina novčane nagrade za Nagradu za životno djelo Grada Crikvenice utvrđuje se u 
neto iznosu od  8.000,00 kuna. 
 
 
Nagrada Grada Crikvenice iz područja uprave, gospodarstva i zaštite okoliša za 
2022. godinu dodjeljuje se  ROBERTU BASHOTI 
Nagrada Grada Crikvenice iz područja znanosti, kulture, odgoja i obrazovanja za 
2022. godinu dodjeljuje se  MUZEJU GRADA CRIKVENICE 
Nagrada Grada Crikvenice iz područja zdravstva, socijalne skrbi i humanitarne 
djelatnosti za 2022. godinu dodjeljuje se AKTIVU DOBROVOLJNIH DARIVATELJA 
KRVI GRADSKOG DRUŠTVA CRVENOG KRIŽA CRIKVENICA 
Nagrada Grada Crikvenice iz područja sporta i tehničke kulture za 2022. godinu 
dodjeljuje se MARINU MILIČEVIĆU 
 
Nagrada Grada Crikvenice sastoji se od Povelje i novčane nagrade.  
Visina novčane nagrade za Nagradu Grada Crikvenice utvrđuje se u neto iznosu od  
2.000,00 kuna. 
 
Predsjednica Gradskog vijeća predlaže da se  Janku Heraku (posthumno), Slavku 
Matejčiću i Marku Prpiću  dodjeli Zahvalnica Grada Crikvenice za postignute uspjehe, 
doprinos promidžbi i ugledu Grada Crikvenice te potporu aktivnostima i programima 
Grada Crikvenice. 
 
Vijećnici su prišli glasovanju : 
Slavko Matejčić – 13 glasova ZA 
Marko Prpić – 13 glasova ZA 
Janko Herak (posthumno)  - 12 glasova ZA , 1 glas SUZDRŽAN 
 
Zahvalnica Grada Crikvenice za postignute uspjehe, doprinos promidžbi i ugledu 
Grada Crikvenice te potporu aktivnostima i programima Grada Crikvenice dodjeljuje 
se SLAVKU MATEJČIĆU, MARKU PRPIĆU I JANKU HERAKU (posthumno) 
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Predsjednica je naglasila da je donijeta  
ODLUKA o dodjeli priznanja i nagrada Grada Crikvenice za 2022. godinu. 
(tekst Odluke KLASA:061-01/22-01/01 UR.BROJ: 2170-5-04/11-22-18 prileži 
Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 
Dovršeno u 22,00 sati. 
 
 
ZAPISNIK PRIPREMILA 
Stručna referentica za pripremu              Predsjednica  Gradskog vijeća 

sjednica Gradskog vijeća  i          mr.sc. Vesna Car Samsa, dipl.ing. 

kolegij gradonačelnika 

Dubravka Pobor 

 

 

 

 

 


